


Dit jaar kennen we drie groepen jubilarissen: 

• 12,5 jaar
• 25 jaar
• 40 jaar

We gingen op bezoek bij de jubilarissen die 25 en 40 jaar lid zijn 
van c.k.c. Maassluis. Jubilarissen die 12,5 jaar lid zijn, worden op 
een later moment in het zonnetje gezet.



6 leden zijn 12,5 jaar lid in 2023:

• Theo Guit
• Jari Pols
• Kevin van de Bos
• Birte Veldman
• Tom Visser
• Hans van de Weem



25 jaar lid

Henne Bloem

“Alleen maar lieve mensen met een warm hart”

Dat is wat onze korfbalvereniging Henne heeft gebracht. C.K.C. wekt 
een warm gevoel bij hem op. Dat is het belangrijkste wat hij wil zeggen, 
toen we hem na de training in de Olympiahal overvielen.

Henne is begonnen als Welp, inmiddels vele leuke kampervaringen en 
vrienden verder, en speelt inmiddels al jaren in Maassluis 1. Met 
trouwe support van Mart en Annelies. Of vergeet ik nu iemand? 

Henne heeft scorend vermogen. Eens ging hij voor de 10 doelpunten in 
1 wedstrijd, na de tussenstand van 8 doelpunten in de rust. Na 25 
minuten spelen in de 2e helft volgde de nummer 9, maar de 10e was 
hem helaas niet gegund.

Ook rakelde Henne een anekdote op over kamp. Met de D-jongens 
‘zeurden’ ze de hele tijd om een dropping. Nadat ze ongein hadden 
uitgehaald bij de meiden, konden ze het krijgen. Ze werden ‘s nachts 
uit hun bed gelift. Geblinddoekt in de auto van Marco reden ze rondjes 
over het veld. Toen ze uitstapten stonden daar de D meiden die ze 
beschoten met slagroom. De wraak was zogezegd zoet.



25 jaar lid

Niek Seesink

“Mijn moeder zei altijd: Ga maar naar de korfbal, daar is het altijd goed.”

Zo beaamd ook zijn vrouw Maaike: het familiegevoel, het zorgen voor elkaar is heel sterk 
aanwezig bij C.K.C. Meegaan naar de korfbal werd praktisch opgelegd met feestjes en 
drankjes doen na de wedstrijd. Er ontstaan (nieuwe) vriendschappen.

Nadat Niek eerst had gejudood, kwam hij via zijn broer en zus en het schoolkorfbal op 
de korfbal terecht. Via de F2 naar de F1 en zo door tot en met de junioren. Via het 3e

team kwam Niek al snel in het 2e onder leiding van Christie. Een mooie tijd. En heeft 
daarna jarenlang met veel plezier in ons vlaggenschip gebald.

Niek is letterlijk op het hoogtepunt gestopt met twee kampioenschappen in 1 seizoen en 
een mooie foto. Andere kampioenschappen kan hij zich niet herinneren. Tenzij 
kampioen in het aantal keren 2e worden in de poule ook meetelt?! Met de A1 wel nog 
het NK zaal in Roermond gespeeld. “Een kansloos NK, maar de terugreis in de bus was 
erg gezellig”, aldus Niek.

Trainingskamp met de selectie onder leiding van André Verbaas kwam ook naar boven. 
Een “klein” stukje mountainbiken volgens André – 25km afzien op de Drunense
duinen; wat was Niek blij met de zachte kussentjes in zijn auto – en op zaterdag een 
oefenwedstrijd (of twee). De alcoholwalm op het veld was te ruiken, maar vaak wonnen 
we wel.

Nu zijn de weekenden vol gepland met andere dingen. Maar over zo’n 1.5 jaar is Niek 
weer op het veld te vinden bij de Kangoeroes.



25 jaar lid

Mirjam Sonneveld

“Korfbal is de basis van alles.”

Mirjam bracht en brengt nog steeds veel tijd door op C.K.C. Korfbal is de basis 
van mijn vrienden. “Korfbal zit in mijn zijn.”

Vanaf 12 jaar geeft Mirjam al training, op dit moment aan de kangoeroes. Ik heb 
nooit de eerste teams gedaan want daar waren er al genoeg voor, en Mirjam 
genoot van de lagere teams.
Heel wat vrijwilligerstaken heeft Mirjam vervuld: denk aan Technische 
Commissie, wedstrijdsecretariaat, Koningsdag, giga Kangoeroedag, kampleiding.

De korfbalfeesten zijn Mirjam ook bijgebleven. Bij elk thema weer bijpassende
kleding uitzoeken. De zandbak leegkiepen voor een beach party.

Mirjam is nu geblesseerd, maar blijft betrokken bij haar team: Maassluis 5. Ze 
hebben al zitten Appen om mee te doen aan de pubquizop de 
nieuwjaarsreceptie.

Wat haar verder bij blijft is hoe de korfbal omgaat met leden als er iets aan de 
hand is. Het is thuiskomen, letten op elkaar. Het is meer dan alleen het spelletje 
korfbal, het is echt een vereniging.



25 jaar lid

Bartjan Hutten

“Korfbal is voor elkaar door het vuur gaan in de wedstrijd.”

Dat is waar Bartjan als eerste aan denkt. Voor elkaar door het vuur gaan, zodat 
je de wedstrijd met elkaar tot een goed einde brengt.

Na de junioren kwam ik in een nieuw team. Dat heeft goed uitgepakt. Wij spelen 
nog steeds met elkaar.
Zo is in het team “de Bartjan bal” geïntroduceerd. Het nemen van een doorloop 
welke niet wordt aangegeven. Doorlopen achter de paal en dan je tegenstander 
laten invliegen, zodat de bal toch onderhands genomen kan worden.

Als ik vraag om een leuke anekdote, dan zegt Bartjan: Mijn moeder zegt altijd 
dat zij zeer verbaasd was dat ik net op korfbal zat en enthousiast thuiskwam: “Ik 
ga mee op kamp!” Moeders had wat bedenkingen, maar Bartjan was overtuigd 
om mee te gaan. Hij stapte in de bus en kwam naast Hizkia te zitten. Ze spelen 
nu nog steeds in hetzelfde team.

Bartjan is in het zaalseizoen weer begonnen met spelen, na lang herstel van een 
zware blessure. Hij is blij om weer te spelen en hoopt dit nog een aantal jaren 
vol te houden.

Bartjan geeft aan dat hij buiten de korfbal ook vrienden heeft, maar dat hij blij is 
dat hij met c.k.c. Maassluis in aanraking is gekomen. C.K.C. is een mooie 
vereniging en Bartjan is trots op de behaalde mijlpaal.



25 jaar lid

Rosanne Kloppenburg

“Korfbal blijft onderdeel van mijn leven; het vormt je basis.”

Kamp! zowel als kind als leiding, was het eerste wat naar boven kwam toen we 
haar vroegen waar ze aan moest denken bij 25 jaar korfbal/CKC. 

Ook heeft Rosanne altijd met veel plezier in het veld gestaan. Ze is gestopt en 
weer begonnen, maar nu ze niet meer speelt vind ze het kijken ook wel oké. De 
laatste jaren in het veld voelden het soms aan als hard werken, en was het fysiek 
zwaarder. Het spelletje blijft leuk. De laatste jaren heb ik regelmatig wedstrijden 
gekeken van (broer) Leon en (schoonzus) Lisanne Mars.

Als we vragen naar leuke herinneringen dan popt haar tijd in de C2 op. Toen 
waren Arjan Vermaas, Tim Doesburg en Frank Ros haar trainers/coaches. Bij 
uitwedstrijden wou iedereen in de oude gekleurde eend van Arjan, met een 
grote telefoonhoorn uit het dashboard. Lol dat ze hadden.

Korfbal blijft altijd onderdeel van mijn leven. Ik ben een verenigingsmens. Niet 
dat ik daar een hele vriendengroep aan heb overgehouden, zoals anderen, maar 
de manier waarop je in het leven staat zit erin. Het vormt de basis van wie je 
bent.

Rosanne heeft altijd met veel plezier vrijwilligerswerk gedaan. Als kampleiding, 
op Koningsdag en steevast op de Sport & Spel-dag voor mensen met een 
verstandelijke beperking. Dit zijn mooie dagen.



25 jaar lid

Hizkia Vink
“Korfbal staat voor gezelligheid en sportiviteit.”

Waar ik aan denk bij 25 jaar korfbal/CKC? Goede vraag. Hizkia moest er even 
over nadenken, maar kampen en sportiviteit zijn de eerste woorden.

En natuurlijk de vele gezelligheid met het team. Hele weekenden was je met CKC 
in de weer. Wedstrijden spelen, film kijken, feestjes etc.

Teampjes coachen was niet echt Hizkia zijn ding. Maar handig is Hizkia zeker. Dat 
blijkt wel uit zijn nieuwe huis die hij afgelopen jaar veelal eigenhandig heeft 
opgeknapt. Al met al drukke tijden met werk, verbouwen, korfballen en zijn 
jonge dochter: een echte atlete. De vernieuwbouwing van het complex kwam 
voor hem daarom ‘te vroeg’. Voor C.K.C. heeft Hizkia een aantal jaren gelden de 
steigerhouten meubels gemaakt. Hier wordt veelvuldig gebruik van gemaakt. En 
ze staan er nog steeds mooi bij.



25 jaar lid

Robbert de Jong

"Dat (dochter) Saar nu met veel plezier bij de Kangoeroes zit, maakt me trots"

Het tipje van de sluier over 25 jaar korfbal dat we van Robbert kregen toen we 
hem overvielen. "Moet ik nu op de foto?!" En: "Mag ik er even over 
nadenken?" Dit waren de eerste reacties van Robbert. Hij stond namelijk net op 
het punt om de kleine naar bed te brengen. Kortom: alle begrip!

Dus snel een foto gemaakt met Robbert en zijn kroost als dekmantel voor de 
chill outfit. En zijn verhaal over 25 jaar korfbal/CKC? Die heeft hij zelf 
nagestuurd. Leuk!

"Mijn mooiste moment van 25 jaar korfbal is denk ik toch als coach kampioen te 
zijn geworden met de A1. Als speler vond ik ook de periode van de A1 het 
mooiste, waarin we een fantastisch bekertoernooi draaiden. Lidmaatschap van 
de korfbal betekent echter ook meer, zo heb ik heel veel van mijn vrienden te 
danken aan de korfbal en kan ik met veel trots kijken hoe leuk Saar het nu heeft 
bij de kangoeroes."



25 jaar lid

Jan-Cees Andreae “Van de D6 tot in Maassluis 1 en slechts 3x géén kampioen.”

Een mooie, inspirerende route die Jan-Cees heeft afgelegd in zijn korfbaljaren. 
Naar eigen zeggen heeft hij veelal in de ‘lagere’ teams gespeeld. Maar qua 
niveau zei dat lang niet alles. Zo wonnen ze met de C5 dik van de B2. En is hij in 
alle korfbaljaren slechts 3x geen kampioen geworden.

Wat ik ook mooi vindt zijn de generaties die uiteindelijk bij elkaar komen. Zo 
hebben Stefanie Verhagen en Femke vd Gaag mij in de C5 trainen gegeven, en 
speelde ik uiteindelijk met ze in dezelfde selectie. Daarbij heb ik zelf Sven 
Veldman trainen gegeven in de E1, en hem kwam ik later weer tegen in de 
selectie.

Het mooiste wat Jan-Cees aan de korfbal heeft overgehouden? Zijn beste 
vrienden(groep). Vanaf de junioren/selectie is er een hechte vriendschap 
ontstaan. O ja, en Annelein (vrouw) natuurlijk!”



25 jaar lid

Malou Abbas
“Bespaar je kostbare tijd om helemaal naar Delft te komen.”

Dit was Malou haar eerste reactie toen we toch maar eerst even vroegen of ze 
wel thuis was. Hartstikke lief en meedenkend, maar ergens ook wel weer 
jammer. We hadden hier graag een foto van Malou en haar verhaal van 25 jaar 
korfbal/CKC met jullie gedeeld. 

Wie weet komt het verhaal nog. En anders kan je het altijd zelf aan haar vragen. 
Samen met plezier herinneringen ophalen.



40 jaar lid

Heleen vd Vaart

“Mijn man is mij het meest bijgebleven.”

Dit was Heleen haar eerste reactie, toen we haar vroegen wat haar in 40 jaar korfbal/CKC 
het meest is bijgebleven.

Daarnaast was vooral het teamgebeuren in de jeugd t/m de A voor Heleen waardevol. De 
NK’s in de B en A. En ook de ouders onderling hadden het leuk. In de junioren vertelt 
Heleen dat ze haar enige maar wel ernstige blessure opliep. En aan de senioren heeft ze 
gewoon wat minder herinneringen. Na het herstel van haar blessure en het grootbrengen 
van haar 2 kinderen heeft ze tot voor kort nog velen jaren met plezier gekorfbald. Heleen 
zegt altijd gespannen te zijn voor een wedstrijd, maar had geen rituelen.

Veel werd er voor de korfbal opzij gezet. Geen schoolfeestjes of weekendjes weg. Ik ging 
vooral naar korfbalfeestjes. Dat is nu (met de huidige generatie) wel anders. En misschien 
is dat tot op zekere hoogte ook wel goed. 

Heleen denkt ook aan de vele sociale activiteiten, ploegje doen (trainen/coachen), kamp 
als kind en leiding, pannenkoekenbakken op Koningsdag. (man) Lennard vult aan: Heleen 
was ook secretaris in het bestuur met voorzitter Johan van Barneveld.

Niels (zoon) doet ook een duit in het zakje: “korfbal is je leven. Je ademt korfbal.” Heleen 
bedenkt zich dat al haar contacten inderdaad van de korfbal zijn.
Ook geeft Niels aan dat zijn bescheiden moeder een verbindingsspeler was. Aangeven, 
afvangen/verdedigen. Lennard beaamt dit:

je bent een leuke dame, zowel in het veld als daarbuiten.



40 jaar lid

Mirjan Visser

“Sport & Spel-dag organiseren blijft een feestje!”

Samen met Diane van Loo en Jaap Poldervaart heeft Mirjan de Sport en Speldag
voor verstandelijk beperkten opgezet. In eerste instantie als tegenprestatie voor de 
Rotary n.a.v. de financiële support voor de opbouw van het afgebrande 
clubgebouw. Maar inmiddels kunnen we het evenement niet meer wegdenken. De 
organisaties vragen elk jaar of het weer doorgaat, en de vrijwilligers vinden het elk 
jaar weer een feest.

Verder denkt Mirjan aan de vriendschappen, die er nog steeds zijn. Vooral met 
Heleen en Lennard. En de leuke tijd die ze in de jeugd hebben gehad. We waren het 
eerste team van CKC dat naar een NK ging. En we zaten altijd bij elkaar: film kijken, 
eten, vakantie. Ook in de mindere tijden zijn we er voor elkaar. Dat is waardevol.

Naar eigen zeggen was Mirjan een luie speelster: veel schieten, het lichaam goed 
gebruiken, en trainen vond ze eigenlijk maar niks.

Of Mirjan nog een leuke anekdote weet. Leuk is anders, maar een bijzonder verhaal 
is het zeker. Drie weken voor haar bruiloft, 1 dag voor haar 
vrijgezellenfeest, scheurde Mirjan haar achillespees af. “Op een gegeven moment 
blesseerde ik me zelfs al bij het warmlopen en zat ik meer bij Gerard vd Wees 
(voormalig fysio) dan dat ik speelde.” Toen ben ik gestopt.

Wel is Mirjan altijd actief in commissies: barcie, KNAC,
wedstrijdsecretariaat, pannenkoeken bakken op Koningsdag etc.



40 jaar lid

Edwin Sonneveld

“Korfbal is een deel van mijn leven geworden.”

Monique (vrouw) vertelde dat Edwin de hele avond aan de klus is op CKC. Hoe 
leuk! Tijd voor een bezoekje aan het Wipperspark. Edwin was compleet verrast 
dat we voor zijn jubileum kwamen. Zolang al? Ja Edwin, de bevestiging dat de 
jaren gaan tellen.

Zodra we vragen naar Edwin zijn herinneringen, grappen Edwin Zeegers en Peter 
Vellekoop: madeliefjes plukken bij Thor. We hebben niet doorgevraagd. Zie het 
als een cliffhanger voor een praatje op de nieuwjaarsreceptie of langs de lijn.

Edwin denkt aan de kampioenschappen, de twee verbouwingen waarbij hij 
heeft geholpen, en aan kamp als kind en leiding. Zo kwam de helmenrace naar 
boven, als zijnde onschuldig ontgroeningsspel op kamp.

En Edwin besefte zich dat korfbal een deel van zijn leven is geworden. “Ik heb er 
zoveel aan overgehouden: vrouw, kids, vrienden.”

Het is leuk dat de kids nu spelen.

Ook heeft hij warme herinneringen aan het organiseren van de Koningsdagen. 
En aan fotografie. Hiermee maakt Edwin steeds meer naam. Zo mag hij bij de 
zaalkorfbalfinale in Ahoy sfeerfoto’s maken van het publiek. Je ziet de 
sprankeling in zijn ogen van geluk.



40 jaar lid

Mariska Renzen
“Ik ben niet thuis, maar dit doen we anders wel een keer als ik in Maassluis ben.”

Dit was Mariska haar eerste reactie toen we toch maar eerst even vroegen of ze 
wel thuis was (Nesselande). Hartstikke lief en meedenkend, maar ergens ook 
wel weer jammer. We hadden hier graag een foto van Mariska en haar verhaal 
van 40 jaar korfbal/CKC met jullie gedeeld. 

Wie weet komt het verhaal nog. En anders kan je het altijd zelf aan haar vragen. 
Samen met plezier herinneringen ophalen.


